

CORRIGENDUM 1

Page 42

Tableau 1

Remplacer la description du symbole 14 par ce qui suit:

Attention

Modifier la note en NOTE 1, et ajouter la nouvelle note suivante:

NOTE 2 – Voir 5.4.1 concernant la prescription selon laquelle la documentation doit contenir un avis sur la nécessité de consulter la documentation.

Page 50

5.4.1 Généralités

Ajouter, au deuxième alinéa, avant la deuxième phrase existante, la nouvelle phrase suivante:

En particulier, il y aura un avis d'avertissement que la documentation appropriée sera consultée dans tous les cas où le symbole 14 est utilisée; cela afin de déceler la nature d'un risque potentiel et de décider quelles actions doivent être prises.

Page 43

Table 1

Replace the description for symbol 14 by the following:

Warning

Modify the note to read NOTE 1, and add the following new note:

NOTE 2 – See 5.4.1 relating to the requirement that documentation shall include a statement about the need to consult documentation.

Page 51

5.4.1 General

Second paragraph, add a new second sentence before the existing second sentence as follows:

In particular, there shall be a statement that documentation needs to be consulted in all cases where symbol 14 is used, in order to find out the nature of any potential hazard and any actions which have to be taken.